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Protokoll styrelsemöte nr 4 2021/2022 
 
Datum: Torsdagen den 30 september, 2021 
Plats: Online via Teams 
 
Närvarande: Jenny Berntstedt, Kennet Becker, Inga-Lill Carlberg,  
                      Oskar Levin. 
                       
Frånvarande: Tommy Cervin som ordinarie ledamot representerades av Kennet Becker. 
 
Dagordning 
 
1. Mötet öppnas  

Mötet öppnades av ordförande Jenny Berntstedt som också valdes till ordförande för 
mötet. Till protokollförare valdes Inga-Lill Carlberg och till justeringsperson valdes 
Kennet Becker. 
 
2. Godkännande av dagordning  

Dagordningen godkändes med tillägget att under punkten 6. Övriga frågor, ta upp 
följande punkter:  
 

• Planering inför städdagen den 16 oktober 
• Fråga från Vägsamfälligheten 

 
3. Godkännande av föregående mötesprotokoll 

Protokollet från styrelsens möte den 15 augusti 2021 gicks igenom, godkändes och 
lades till handlingarna. 
 
4. Ekonomi 

Genomgång av föreningens ekonomi:  
 
Oskar berättade att Samfälligheten idag har 174 297 kronor i kassan. Samtliga 
medlemsavgifter är ännu inte riktigt på plats. Tre medlemmar har inte betalat ännu och 
ett par medlemmar har betalat för mycket och kommer att få tillbaka pengar. Vi har 
ännu inte fått betalt för träfliset från rishögen vid Kattviksvägen. Oskar kommer att 
kolla upp med entreprenören när pengarna kommer komma in.  
 
Fullmakt att hantera samfällighetens bankärenden: 
 
Styrelsen tog vid förra mötet beslut om att, vid sidan av Oskar Levin, ge Jenny 
Berntstedt fullmakt att företräda Malmens Samfällighetsförening vid bankärenden. 
Nästa steg är att Jenny går in på ett Handelsbankskontor och legitimerar sig. 
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5. Genomgång av styrelsens aktivitetslista 

Styrelsen gick igenom aktuell aktivitetslista och diskuterade de ärenden som 
fortfarande är öppna för att säkerställa fortsatt framdrift för dessa. 
 
Följande nya aktiviteter lades till aktivitetslista: 
 

• Bryggföreningens brev till styrelsen: Bryggföreningen har skickat ett brev till 
styrelsen i Malmens Samfällighet där de föreslår att Malmens Samfällighet tar 
kostnaden om 7 000 kronor för ett lass grus som ska användas till att bredda 
parkeringen i anslutning till Kattviksbryggorna. Deras motivering är att 
parkeringen är en plats som alla medlemmar i Malmens Samfällighet kan 
utnyttja. Styrelsen beslöt att acceptera att betala denna kostnad. 

 
• Hantering av döda träd på samfällighetens mark: En boende vid badet har 

informerat styrelsen om att ett antal nästan döda träd står nära den boendes 
tomtgräns och undrar vem som ansvarar för att åtgärda dessa. Jenny åtog sig 
att försöka klargöra vilken samfällighet som äger marken som ett första steg. 

 
6. Övriga frågor 

• Planering av höstens städdag: Höstens städdag den 16 oktober kommer att 
hållas vid i skogen i anslutning till rishögen vid Kattviksvägen på väg mot 
båtbryggorna. Oskar kommer inte själv att närvara på städdagen men åtog sig 
att inhandla korv, dryck, kaffe mm. Övriga styrelsen åtog sig att hjälpas åt att 
frakta grill, bord mm till platsen för städningen. 

• Fråga från Vägsamfälligheten: Ordförande i Vägsamfälligheten har frågat om 
Malmens Samfällighet kan bistå med förslag på styrelsemedlemmar till 
Vägsamfälligheten. Styrelsen har varit behjälplig med att förslå en medlem i 
Malmens Samfällighet som kan tänka sig att ställa upp som styrelsemedlem i 
Vägsamfälligheten för kommande period.  

  
7. Nästa möte 

Nästa möte hålles den 21 november via Teams eller plats som bestäms i anslutning till 
mötet. 
 
8. Mötet avslutas 

Mötet avslutades  
 
 
Vid protokollet    Justerat 
 
 
 
------------------------------    ----------------------------- 
Inga-Lill Carlberg    Kennet Becker
  


